

大新信用卡－新登記／更改兒童儲蓄戶口（「現金回贈計劃」連繫）服務申請表

Dah Sing Credit Card - Kids Savings Account (Linkage of "Cash Rebate Scheme") Service New Register / Amendment Form

(只適用於 Doraemon 信用卡及大新出類拔萃白金卡 Only applicable to Doraemon Credit Card and Dah Sing Distinction Platinum Card)

請於適當方格上加上「✓」。請將填妥之申請表格寄回香港郵政信箱 333 號大新銀行信用卡中心收／交回任何一間大新銀行分行／傳真至 2598 1836。
Please "✓" where appropriate. Please return the completed application form to Dah Sing Bank Credit Card Centre, G.P.O. Box 333, Hong Kong / any one of the Dah Sing Bank branches / via facsimile to 2598 1836.

Doraemon 信用卡¹ Doraemon Credit Card¹ 大新出類拔萃白金卡² Dah Sing Distinction Platinum Card²

主卡持有人姓名
Name of Principal Card Cardholder: _____

信用卡主卡號碼
Credit Card Principal Card Number: _____

身份證／護照號碼
HKID / Passport Number: _____

「信用卡現金回贈」指示 "Credit Card Cash Rebate" Handling Instruction

- 本人要求**連繫**³下列兒童儲蓄戶口作為存入本人上述信用卡（包括主卡及附屬卡）每月簽賬所獲取之現金回贈之用。
Please **set up**³ the linkage of the following Kids Savings Account(s) as the recipient account(s) of the cash rebate entitled from my Credit Card (including Principal and Supplementary Card(s)) mentioned above.
- 兒童儲蓄戶口號碼⁴
Kids Savings Account Number⁴: (1) _____ (2) _____ (3) _____
- 本人要求**取消**兒童儲蓄戶口作為存入本人之上述信用卡（包括主卡及附屬卡）每月簽賬所獲取之現金回贈之用。
Please **cancel** the linkage of Kids Savings Account(s) as the recipient account(s) of the cash rebate entitled from my Credit Card (including Principal and Supplementary Card(s)) mentioned above.
- 取消**全部**兒童儲蓄戶口之連繫。往後之現金回贈將分別記入主卡及附屬卡信用卡賬戶內。
Cancel the linkage of **ALL** Kids Savings Account(s). The subsequent cash rebate will be credited to the Principal and Supplementary Card account(s) respectively.
- 取消**下列**兒童儲蓄戶口之連繫。
Cancel the linkage of the following Kids Savings Account(s).
- 兒童儲蓄戶口號碼
Kids Savings Account Number: (1) _____ (2) _____

本人證實上述資料全部完整及確實無訛，並同意授權大新銀行（「本行」）向任何方面查證。如上述資料有任何遺漏或錯誤，有關申請將被延誤。若申請表以傳真方式傳送，本行將視收到之傳真本在任何方面皆為真確及對本人有約束力。本人確定本人已詳閱，明白並同意受此申請表包括其章則及條款所約束。
I confirm the above information is true, correct and complete and authorize Dah Sing Bank ("the Bank") to verify this from any source the Bank may choose. The above application may not be processed on time if any information provided above is missing or incorrect. In case this application form is sent by fax, the Bank shall be entitled to treat the faxed copy received as true and correct in all respects and the enclose shall be binding on me. I confirm that I have read, understood and agreed to be bound by this application form including the terms and conditions.

主卡持有人簽署（請用留存本行之印鑑簽署）
Signature of Principal Card Cardholder (Please use the signature filed with the Bank)

日期
Date

- 備註：**
- 適用於 Doraemon 信用卡－客戶可連繫最多三個 Doraemon 兒童儲蓄戶口作為存入 Doraemon 信用卡簽賬現金回贈之用。
 - 適用於大新出類拔萃白金卡－客戶可連繫最多三個兒童儲蓄戶口（包括芝麻街／Doraemon／Thomas & Friends™／Bob the Builder™ 兒童儲蓄戶口）作為存入大新出類拔萃白金卡簽賬現金回贈之用。
 - 客戶最多可連繫三個兒童儲蓄戶口作為存入大新信用卡簽賬現金回贈之用。如客戶欲新增或更改有關之連繫兒童儲蓄戶口，客戶需重新填寫**所有**連繫兒童儲蓄戶口號碼；新增或更改之兒童儲蓄戶口將取代原有之所有連繫戶口紀錄。
 - 有關之大新信用卡（包括主卡及附屬卡）從「現金回贈計劃」所獲取之簽賬現金回贈將會以整數存入指定之兒童儲蓄戶口，回贈金額將會以整數平均分配並存入指定戶口，而有關餘額將會存入首個戶口內（以本行紀錄為準）。
 - 大新信用卡主卡持有人必須同時為兒童儲蓄戶口之持有人。
 - 有關申請需時最少七個工作天。
 - 「現金回贈計劃」需受有關條款及細則所限制。

- Note:**
- Applicable to Doraemon Credit Card – A maximum of 3 Doraemon Kids Savings Accounts can be linked for the receipt of Doraemon Credit Card's cash rebate.
 - Applicable to Dah Sing Distinction Platinum Card – A maximum of 3 Kids Savings Accounts (including Sesame Street / Doraemon / Thomas & Friends™ / Bob the Builder™ Kids Savings Account) can be linked for the receipt of Dah Sing Distinction Platinum Card's cash rebate.
 - A maximum of 3 Kids Savings Accounts can be linked for the receipt of Dah Sing Credit Card's cash rebate. If Cardholder adds or amends the corresponding linked Kids Savings Account(s), he / she is required to specify **ALL** Kids Savings Account(s) numbers. Newly added or amended Kids Savings Account(s) will replace all the existing Kids Savings Account(s) record in the Bank.
 - The cash rebate earned from "Cash Rebate Scheme" by respective Dah Sing Credit Card (including Principal and Supplementary Card(s)) will be deposited in dollars, to the designated Kids Savings Account(s). The rebate amount will be equally distributed and deposited in dollars, to the designated Kids Savings Account(s). The first designated account (according to the Bank's record) will receive the residual in whole.
 - Principal Cardholder of Dah Sing Credit Card should be the account holder of the Kids Savings Account.
 - Minimum 7 working days should be reserved for processing.
 - The "Cash Rebate Scheme" is subject to relevant terms and conditions.

如有查詢，請致電大新銀行信用卡客戶服務熱線 2828 8168。
For any enquiries, please contact Dah Sing Bank Credit Card Customer Service Hotline 2828 8168.

銀行專用 FOR BANK USE ONLY			
INP	REW	OCRR	Date